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Kære Niels E. Bjerrum  
 
Tak for din henvendelse til forvaltningen af 10. februar 2021, hvor du videreformidler en henvendelse fra 
borger Martin Glarvig (i kopi) til dig om afleveringsforretning med TDC efter fibernedlægning. Jeg skal i 
forlængelse af processvar til dig af 24. februar 2021 beklage, at svaret grundet behov for indhentning af 
supplerende oplysninger i sagen har været længere tid undervejs end normalt.  
 
Jeg kan informere dig om, at forvaltningen har været  i dialog med Martin Glarvig og modtaget den 
seneste korrespondance mellem ham og TDC. Martin Glarvig vil blive inviteret til etårsgennemgang af 
TDC, hvilket vil finde sted, når COVID-19 restriktionerne tillader det. 
 
Jeg håber, det besvarede din henvendelse, og vil gerne benytte lejligheden til at kvittere for, at du bragte 
Martin Glarvigs udfordringer til forvaltningens kendskab, og at det på den baggrund blev muligt for 
forvaltningen at bidrage til fremdrift i sagen. Skulle du have yderligere spørgsmål, er du velkommen til at 
rette fornyet henvendelse til forvaltningen. 
 
 
Med venlig hilsen  
 
Lone Byskov 
Vicedirektør 
Mobilitet, Klimatilpasning og Byvedligehold 


